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             Još jedna nezaboravna folklorna večer. Poprilično pomlađenom 
ansamblu (sviračima i plesačima) voditelji su znalački sastavili večerašnji 
program. Na koncertu su prevladavali baranjski i vojvođanski motivi. Osim toga 
vidjeli smo (i čuli ) pjesme i plesove Hrvata Boke Kotorske, pjesme i plesove 
Međimurja, Posavine, Dalmacije i Hrvatskog zagorja. No, najviše me se dojmila 
točka pod nazivom Pivaj sine da Hrvati žive. Moram priznati da mi je žao što 
nisam vidio ovu prekrasnu točku u cijelosti. 
 
             Ansambl je vokalno zvučao intonativno točno i stilski korektno u svim 
točkama, osim nekoliko pregrubo intoniranih najviših tonova ženskog i muškog 
sola  i nepotrebna promjena boje (registra). Zato su Kolo iz Ražanca i Poskočica 
izvedeni sjajno, onako kako smo naviknuti od ansambla. 
 
            I djeca su se pokazala u pravom sjaju (pretpostavljam da su to dva dječja 
ansambla!?). Djeca su pjevala u pažljivo odabranim tonalitetima; jednoglasno, 
sigurno i intonativno točno. Tempa su na početku bila malo prespora. Ali, djeca 
su uživala i to je jedino mjerilo uspješnosti točke. 
 
             Vidjelo se da za orkestar nije na sceni bilo dovoljno mjesta. Vjerojatno 
je to razlog što su u prvoj točki pokazali malu nesigurnost. Savjetovao bih malo 
drugačiji razmještaj, jer se bračevi, u dubini pozornice, nisu dovoljno čuli. 
Orkestrom su dominirale violine i čelo. Možda je trebalo ispred basa i bugarije 
staviti kakav mikrofon !? 
 
             Gajde (dude?), samica, pogotovo šargija, su se odlično uklopili u zvuk 
orkestra, ali nisu došli do izražaja onoliko koliko bi trebalo (šargija). Možda im 
u obradama nije ostavljeno dovoljno prostora ili se samo na balkonu nije čulo 
dovoljno glasno?  
 
             Orkestar je zazvučao u pravom svjetlu u samostalnoj točki (5. i 6.). Šteta 
što nije ostavljeno malo više vremena za zasluženi pljesak svirkom razdragane 
publike! No, to bi zasigurno poremetilo tempo ( rekli bi neki ritam) samog 
koncerta. 
               
             I na kraju, cijelom ansamblu upučujem iskrene čestitke, pogotovo onima 
koji su po prvi puta nastupili (zasvirali ili zapjevali) na večerašnjem koncertu. 
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